

SPOOFY ANDMEKORJE JA PRIVAATSUS

See dokument annab sulle ülevaate sellest, mis informatsiooni Spoofoy kogub ja mis sellega juhtub. Kui sa vajad abi, loe seda dokumenti oma vanema, õpetaja või hooldajaga.



MIS TEAVET SPOOFY MINU KOHTA KOGUB?

Spoofoy mäng ei kogu sinu isikuandmeid. Kui sa laed alla mängu äpi, siis teame ainult, et seda tehti, aga me ei tea kes seda tegi.

AGA SPOOFY.EE?

Spoofoy.ee veebileht registreerib sinu IP-aadressi (sinu arvuti aadressi internetis), kui sa veebilehte külastades vastasid hüpikaknas „Nõustun kõigi küpsistega. Me siiski ei saa veebilehe kaudu teada sinu IP-aadressi, vaid me teame, et keegi on veebilehte külastanud.

MIS MINU TEABEST SAAB?

Spoofoy veebileht anonümiseerib külastajate IP-aadressid enne meile info edastamist. Me ei saada ka anonümiseerimata teavet Euroopa Liidust välja. Anonüümne teave on selline info, mida pole võimalik kellegagi seostada. Meie saame aga kasutada seda anonüümset teavet Spoofoyga seotud statistilistel eesmärkidel, ilma et Spoofoy kasutajate privaatlus ohtu satuks.

TAHAN ROHKEM TEADA!

Kui tahad rohkem teada, kirjuta meile spoofoy.ee@cgi.com

Lisainfot isikuandmete töötlemise ja enda õiguste kohta leiad ka siit:

[Andmekaitse inspeksioon](#)

[Õiguskantsler \(ja laste ombudsman\)](#)



Сбор данных и политика конфиденциальности Spoofy

Здесь вы узнаете о том, какую информацию собирает Spoofy, и что с ней потом происходит. Если вам понадобится помощь, прочитайте этот документ вместе с родителем, учителем или опекуном.



Какую информацию обо мне собирает Spoofy?

Игра Spoofy не собирает ваши личные данные. Когда вы скачиваете наше игровое приложение, мы видим только то, что кто-то его скачал, однако мы не знаем, кто именно это сделал.

А как насчет сайта spoofy.ee?

Когда вы заходите на сайт spoofy.ee, вам предлагается нажать на кнопку «Согласиться со всеми файлами cookie». После того как вы нажмете на эту кнопку, сайт регистрирует ваш IP-адрес (адрес вашего компьютера в Интернете). Однако даже после этого мы не сможем через сайт узнать ваш IP-адрес. Единственное, что мы узнаем — что кто-то зашел на сайт.

Как используется полученная обо мне информация?

Сайт скрывает данные о том, кто использует конкретный IP-адрес, поэтому мы получаем данные с сайта только в виде анонимной информации. Мы также не передаем анонимные данные за пределы Европейского Союза. Анонимные данные — это информация, которая не может быть связана с каким-то конкретным человеком. Тем не менее, мы можем использовать эти анонимные данные для того, чтобы собирать статистические данные об использовании Spoofy, что не ставит под угрозу защиту личных данных пользователей Spoofy.

Хочу узнать больше!

Если вы хотите узнать подробности, напишите нам на spoofy.ee@cgi.com.

Более подробную информацию о своих правах, а также о том, каким образом происходит обработка персональных данных, можно найти здесь:

[Инспекция по защите данных](#)

[Канцлер права \(и омбудсмен по правам ребенка\)](#)



SPOOFY DATA COLLECTION AND PRIVACY

This document tells you about what information Spoofy collects about you and what happens to it. If you need help, read this document with your parent, teacher or guardian.

WHAT INFORMATION DOES SPOOFY COLLECT ABOUT ME?

The Spoofy game does not collect any personal information about you. If you download the game as an app, we only know someone downloaded it but not who they are.

WHAT ABOUT SPOOFY.EE?

The website Spoofy.ee registers your IP address (your computer's internet address) if you clicked "Accept all cookies" on the popup when you came to the website but we will not know what the address is, we just know that somebody visited the website.

WHERE WILL MY INFORMATION GO?

The website anonymises your IP address before telling us and we will also not send any non-anonymised data outside the European Union. Anonymous data is information that does not say anything about a person. We collect this anonymous data for Spoofy-related statistic goals but make sure the privacy of the users is not in danger.

I WANT TO KNOW MORE!

If you want to know more, email us spoofy.ee@cgi.com

More information about this topic:

Lisainfot isikuandmete töötlemise ja enda õiguste kohta leiad ka siit:

[Estonian Data Protection Inspectorate](#)

[Estonian Chancellor of Justice \(and Children's Ombudsman\)](#)

